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PROTOKÓŁ nr 26/16 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbytego w dniu 28 grudnia 2016 r. w sali nr 11 (ratusz, I piętro),  

pod przewodnictwem Pani Bożeny Żurek  

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Pan Robert Duda 

2. Pan Franciszek Dydyna 

3. Pan Grzegorz Kucharski 

4. Pan Kazimierz Leś 

5. Pan Marek Mikuś 

6. Pan Wojciech Psuja – zastępca 

7. Pan Piotr Radowski 

8. Pani Bożena Żurek– przewodnicząca 

 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Pani Honorata Freus-Grzelak 

Ponadto obecni na posiedzeniu:  

1. Pan Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Pani Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta  

3. Pan Andrzej Dąbrowski – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowo-Wychowawczych                

w Wieluniu 

4. Pan Romuald Kucharczyk – Zastępca Dyrektora Zakładu Obsługi Placówek Oświatowo – 

Wychowawczych w Wieluniu   

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie                         

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych                 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wieluń.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Gminy Wieluń z organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                  

z Powiatem Wieluńskim.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                    

i rozwiązywania problemów alkoholowych w Gminie Wieluń na rok 2017. 

7. Zaopiniowanie projektu chwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 

narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2017.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu rozwoju kultury na lata 

2016-2020. 

9. Sprawy różne, korespondencja 

10. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodnicząca Bożena Żurek dokonała otwarcia posiedzenia witając serdecznie członków 

komisji i zaproszonych gości. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 9 członków, 

obecnych 9). 

Punkt 2 

Prezentacja porządku obrad (zał. nr 2). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Punkt 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wieluń (zał. nr 3).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy to dotyczy tylko 6-latków? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że tak.  

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy pozostałe rzeczy pozostają bez zmian? 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że tak. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, dlaczego w uchwale nie zostali ujęci 6-latkowie?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że 6-latkowie zostaną wyłączeni z opłaty za 

przedszkola.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy złotówka która, jest płacona poza godzinami 

dydaktycznymi daje znaczącą kwotą?   

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, że nie jest w stanie podać dokładnych danych. 

Dodał, że ta kwota stanowi ok. 80zł na dziecko miesięcznie, w zależności od liczby dzieci.                          

W największych przedszkolach jest to 1600-1700zł miesięcznie, w mniejszych ok. 900-1000zł.   

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy trzeba pobierać opłatę?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski zaznaczył, ze znacznie większe ponoszone są koszty.  

 

Radny Wojciech Psuja stwierdził, że gdyby nie wyżywienie, przedszkole kosztowałoby mniej 

miesięcznie.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zastanawiała się, czy gminę stać na to, aby takiej opłaty nie było.  

 

Radny Wojciech Psuja powiedział, że największą kwotę stanowi wyżywienie.   

 

Zastępca Dyrektora ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że opłata jednego złotego jest 

symboliczną kwotą.  
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poprosił, aby zwrócić uwagę na wydatki jakie są ponoszone na 

oświatę. Uznał, że pomoc państwa jest duża i ponoszenie przez rodziców 50zł miesięcznie na to, że 

dziecko jest w przedszkolu dłużej aniżeli 5 godzin nie jest aż tak dużym problemem.  

 

Radny Grzegorz Kucharski zgodził się, że jest to symboliczna kwota.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, jeżeli po godzinie 12:00 dzieci jest mniej, to czy są one 

łączone w jakieś grupy i jest mniej wychowawców?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, że niewiele dzieci korzysta z 5 godzinnego 

czasu pobytu w przedszkolu, większość korzysta z pobytu 9 godzinnego. Grupy nie są łączone.  

 

Radny Piotr Radowski zwrócił uwagę, że ustawodawca pomylił się i gminy nie mogą pobierać 

opłat za pobyt dziecka powyżej 5 godzin. Poprosił, by zostało to sprawdzone.  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski powiedział, że ustawa o systemie oświaty nakłada na 

gminę obowiązek pobierania opłaty. Dodał, że sprawdzi to.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja pozytywnie (przy 5 głosach „za” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”) zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 83/26/16 

stanowi zał. nr 4 do protokołu.   

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Wieluń z organizacjami pozarządowymi, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017 (zał. nr 5).  
 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Grzegorz Kucharski zapytał, czy jest to ostateczna kwota? 

 

Zastępca Dyrektora ZOPOW Romuald Kucharczyk odpowiedział, że środki pochodzące                        

z programu alkoholowego i narkomanii nie mogą zostać wydatkowane na podstawie ustawy                           

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Powiedział, że konkurs musi się odbyć na 

podstawie ustawy o zdrowiu publicznym. Poinformował, że pieniądze zostaną rozdysponowane 

podobnie jak w roku ubiegłym, ale na innych zasadach.  

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy projekt uchwały został przesłany do wiadomości klubom 

sportowym i stowarzyszeniom? 

 

Zastępca Dyrektora ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że był konsultowany z kwotą 

390 000 zł.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, kto opracował program? 

 

Zastępca Dyrektora ZOPOW Romuald Kucharczyk powiedział, że on.  

 



    4 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy jest to program wieloletni czy roczny? 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek odpowiedziała, że roczny. Zapytała, czy jest określona liczba osób 

wchodzących w skład komisji przedstawicieli burmistrza? 

 

Zastępca Dyrektora ZOPOW Romuald Kucharczyk odpowiedział, że jest to dowolna liczba 

osób, ale ustalana w granicach rozsądku.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zapewnił, że w skład komisji wejdzie jakiś radny.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek  zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 8 głosach „za”) 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 84/26/16 stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.   

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Wieluńskim (zał. nr 7).  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy w ramach dowozu mieści się dowóz dzieci do klas 

integracyjnych na terenie gminy?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że nie. Zaznaczył, że to rodzice decydują                

o tym, czy dziecko uczęszcza do klasy integracyjnej, czy szkoły specjalnej.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy 55 000zł jest w ramach tego porozumienia, czy są to 

inne środki?  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowski odpowiedział, że też. Dodał, że zapewniają dowóz dzieci 

do wszystkich klas integracyjnych na terenie miasta.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 7 głosach „za”) 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 85/26/16 stanowi zał. nr 8 do 

protokołu.   

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki                                   

i rozwiązywania problemów alkoholowych w Gminie Wieluń na rok 2017 (zał. nr 9). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Marek Mikuś zapytał, kto, gdzie i w jakim zakresie udziela porad prawnych?  
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Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz odpowiedziała, że stowarzyszenie TRATWA przy                     

ul. Reformackiej w punkcie informacji kryzysowej raz w miesiącu. Dodała, że porady prawne 

udzielane są osobom korzystającym z pomocy społecznej.   

 

Radny Marek Mikuś zapytał w jaki sposób są informowane o tym te osoby? Uważał, że ludzie nie 

bardzo o tym wiedzą.   

 

Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz powiedziała, ze jeżeli w rodzinie występuje przemoc, albo 

alkoholizm to jest założona niebieska karta i prowadzona jest cała procedura. Powołuje się grupę 

roboczą, która współpracuje z taką rodziną i informuję się osoby o możliwościach pomocy.   

 

Radny Marek Mikuś zapytał, czy osoby, które jeszcze nie znalazły się w tym środowisku mogą 

znaleźć taką informację?  

 

Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz powiedziała, że na tablicy ogłoszeń jest informacja, że 

działa takie stowarzyszenie, że jest punkt interwencji kryzysowej.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa przyznał rację radnemu Mikusiowi. Dodał, że zostaną podjęte  

działania w celu rozszerzenia tej informacji.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy rzeczywiście zwiększono środki na pomoc dzieciom    

z rodzin dysfunkcyjnych? 

 

Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz powiedziała, że kwota pozostaje na tym samym poziomie.  

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy dużo dzieci korzysta z takich wyjazdów?  

 

Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz odpowiedziała, że w tym roku pojechały 4 osoby.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, jakie to są obozy? 

 

Sekretarz GKRPA Anna Michniewicz powiedziała, że był to wypoczynek dla dzieci z takich 

rodzin.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 8 głosach „za”) 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 86/26/16 stanowi zał. nr 10 do 

protokołu.    
Punkt 7 

 

Zaopiniowanie projektu chwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 

narkomanii w Gminie Wieluń na rok 2017 (zał. nr 11). 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Wojciech Psuja zapytał dla kogo i gdzie są przeprowadzane programy? 
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że programy są połączone. Dodał, że są 

organizowane m.in. zawody sportowe. 

  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 8 głosach „za”) 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 87/26/16 stanowi zał. nr 12 do 

protokołu.    
Punkt 8 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu rozwoju kultury na lata 2016-2020 

(zał. nr 13). 

  

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 

 

Radny Grzegorz Kucharski rozumiał, że program był robiony w oparciu o porozumienie                        

z jednostkami organizacyjnymi.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że to jednostki organizacyjne znają się najlepiej na 

tym, co robią i program został zrobiony w porozumieniu.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy pozyskano środki zewnętrzne na remont dworca 

Wieluń – Dabrowa, kto napisał program? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że pozyskano środki. 

 

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska odpowiedziała, że program napisał WDK, przy pomocy 

fachowca od tych spraw.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że udało się pozyskać ok. 1 600 000 zł. Dodał, że 

jest to inwestycja dwuletnia 2017-2018. Zaznaczył, ze wkład własny musi wynosić ok. 30%.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy zostało coś jeszcze dopisane do programu 

rewitalizacji? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że chodzi o pewne uzgodnienia, rozszerzenia, 

analizę SWOT. 

 

Radny Marek Mikuś uznał, że program jest bardzo profesjonalny.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że program zawiera wiele ważnych informacji, 

danych z MGOPS. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, kto pisał program? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że zewnętrzna firma. Powiedział, że ta firma 

również zajmuje się pisaniem wniosku na basen i targowisko.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała ile środków otrzymała gmina na kolejkę wąskotorową? 
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że ok. 1 200 000zł.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy dochodzi ona tylko do Mokrska? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że będzie biegła 1 km za miejscowością Turów.  

 

Radny Wojciech Psuja zapytał, czy Mokrsko brało w tym udział? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że nie mieli środków na udział własny. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, dlaczego nie ma spółdzielczych domów kultury na                   

os. Armii Krajowej, Bugaj i Wojska Polskiego?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że są to domy spółdzielni mieszkaniowej, ale 

gmina współpracuje ze spółdzielniami.   

 

Przewodnicząca Bożena Żurek uznała, że dobrze byłoby, aby te domy tam powstały ponieważ są 

to duże osiedla i jak wynika z danych biedniejsze.  

 

Radny Kazimierz Leś powiedział, że jeżeli zostałyby zmienione zapisy w statucie, to takie domy 

można byłoby utworzyć. Zaznaczył, że dom na os. Wyszyńskiego jest obszerny i może wspomóc 

inne organizacje.  

 

Radny Grzegorz Kucharski zachęcał, aby produkt Wielunia był tworzony w jak najszerszym 

gronie m.in., z MRM, MRS, radnymi.  

 

Dyrektor Muzeum ZW Jan Książek powiedział, że jest to nawiązanie do poprzedniego programu. 

Zwrócił uwagę, że na rynku jest coraz więcej gadżetów/pamiątek charakteryzujących Wieluń. 

Powiedział, że turyści coraz mniej kupują pocztówek, za to duże zainteresowanie budzą karty 

magnesowe. Stwierdził, że przedmiotów promujących gminę należy wyszukiwać z pomysłów, które 

są na rynku.   

 

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska powiedziała, że został zakupiony nowy produkt, który będzie 

przekazywany wiosną. Wskazała, że jest to ramka do tablicy rejestracyjnej z napisem „kocham 

Wieluń” i dwie wieżyczki urzędu miasta.  

 

Dyrektor Muzeum ZW Jan Książek powiedział, że wykonywane są drobne przedmioty, takie jak 

wiatrak w Kocilewie, z obracanymi skrzydłami.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska przypomniała, że KORONA swego czasu wykonywała 

świece w kształcie ratusza, co było ładne i chętnie kupowane.  

 

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska powiedziała, że zakłada pracownię krawiecką i będą szyli 

poduszki.  

 

Radny Grzegorz Kucharski uważał, że najważniejszym elementem jest wybuch II wojny 

światowej i z tym powinno przebijać się do świadomości ludzi w największym stopniu. Nie wiedział, 

czy sam ratusz. jest dobrym odzwierciedleniem i promocją tego wydarzenia i pokazywania Wielunia 

na arenie ogólnopolskiej.  

 

Dyrektor Muzeum ZW Jan Książek zapewnił radnego Kucharskiego, że pomysły MRM i MRS są 

wykorzystywane.  
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Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska powiedziała, że pomysłem burmistrza jest, aby powstał festiwal 

filmów o Wieluniu, o czasie wojennym.  

 

Radny Grzegorz Kucharski powiedział, że na terenie Wielunia jest wiele miejsc, które można 

byłoby zagospodarować, np. brzydkie ściany.  

 

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska ad vocem chcemy zagospodarować na Dni Wielunia jeden 

mural przy ul. Kopernika.   

 

Radny Grzegorz Kucharski zaznaczył, że musi być jedno przesłanie.   

 

Dyrektor WDK Elżbieta Kalińska powiedziała, że bardzo dobrym hasłem jest „Wieluń 

pamiętamy”. 

 

Dyrektor Muzeum ZW Jan Książek poinformował, że spotkał się z pracownikiem Instytutu 

Polskiego w Paryżu. Dodał, że przez Instytut Paryski jest przygotowywany projekt łączenia miast, 

które ucierpiały w czasie I i II wojny światowej.  Wskazał, że jeżeli projekt dojdzie do skutku, to 

Wieluń będzie ważnym ogniwem na mapie tego projektu. Podkreślił, ze Wieluń jest rozpoznawalny.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek uważała, że powinno się iść w kierunku, że Wieluń jest miastem 

pokoju i pojednania. Dodała, że nie powinno się go kojarzyć tylko z wybuchem II wojny światowej, 

ale że jest miastem wielopokoleniowym, że dużo się obecnie dzieje.  

 

Dyrektor Muzeum ZW Jan Książek powiedział, że przykładem jest ostatnio wydany album.  

 

Radny Kazimierz Leś powiedział, że jest bardzo dużo pomysłów i byłby do zrealizowania, gdyby 

były odpowiednie fundusze.   

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja jednogłośnie, pozytywnie (przy 5 głosach „za”) 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 88/26/16 stanowi zał. nr 14 do 

protokołu.    
Punkt 8 

Sprawy różne, korespondencja. 

 

Przewodnicząca Bożena Żurek zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Punkt 9  

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Bożena Żurek zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                          

Protokół podpisała:  

Przewodnicząca komisji 
 

Agnieszka Badera                                                                               Bożena Żurek  


